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Vragen van de leden Helder en Graus (PVV) aan de Ministers van Justitie en 
Veiligheid en van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit over het bericht 
«Heibel om afschieten honden op Bonaire» (ingezonden 12 april 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Heibel om afschieten honden op Bonaire»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat de hoofdofficier van justitie op Bonaire van 
mening is dat loslopende honden op Bonaire mogen worden afgeschoten en 
dat dit per email ook aan de politieagenten is bevestigd? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de hoofdofficier van justitie op Bonaire hiermee in 
strijd handelt met de, door hem zelf aangehaalde, verordening die op Bonaire 
zou gelden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de hoofdofficier van justitie op Bonaire met de 
mededeling aan de betreffende politieagent «zeg dat je ze niet gevangen 
krijgt en schiet ze dan af» politieagenten aanzet tot liegen en zelfs tot het 
schenden van de ambtseed en dat dit een hoofdofficier van justitie onwaardig 
is? Zo ja, wat gaat u jegens de hoofdofficier van justitie op Bonaire onderne-
men? 

Vraag 5
Waarom gelden op Bonaire andere regels, of beter gezegd geen regels, 
inzake dierenwelzijn dan in Nederland en andere delen van Caribisch 
Nederland? 

Vraag 6
Bent u bereid hier zo spoedig mogelijk een einde te maken, zodat in heel 
Nederland, inclusief de overzeese gebieden, dezelfde dierenwelzijnsregels 
gelden? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.telegraaf.nl/nieuws/1878887/heibel-om-afschieten-honden-op-bonaire
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